
 

 
Referat af Bestyrelsesmøde i Waingunga Stammen 7. Marts 2022. 
 
Til stede: Jacob Eisenhardt, Ulla Trankjær, Benjamin Früh, Ditte Nielsen, Erik Korup, Vigga 
Andreasen, Ann Kristensen, Steen Rasmussen, Mathias Bjerg (referant) og Louise Hansen 
 
1 Godkendelse af 

dagsorden 
Ingen tilføjelser 

2 Forventningsafstemning 
omkring 
bestyrelsesarbejdet 
(mødekadance, 
responstid og evt. 
organisering i mindre 
udvalg) 

5 årlige møder, fysisk møde. Evt. online møde i fald 
enkelte emner kræver det. 
Bestyrelsen deltager i følgende i løbet af året: 
Juleafslutning 
Sct. Georgs Dag (Formand læser Sct. Georgs sagnet, 
Jacob står for forplejning i år) 
Nytårskur/udviklingsdag 
Arbejdsdag på Poulholm 
 
Vigtige ting kommer på mail (fx referat og 
mødeindkaldelse), der oprettes messenger-tråd til lidt 
mere uformel kommunikation. 
 
Vi skal tilstræbe, at opgaverne uddelegeres, så 
arbejdsbyrden fordeles nogenlunde fornuftigt 
bestyrelsesmedlemmerne imellem. 

3 Gennemgang af 
store/vigtige indsatser 
som er i gang 
 

Arbejdet har været opdelt i forskellige udvalg – listen er 
pt som følger: 
Blokhuset 
Forældreengagament 
Fundraising 
Forretningsudvalg 
 
Vi skal sikre, at alle udvalg har en god forbindelse til 
bestyrelsen – for de fleste udvalg vil det give bedst 
mening, at der sidder et, eller flere, 
bestyrelsesmedlemmer med i udvalget, men man kan 
sagtens indgå i udvalg uden at sidde i bestyrelsen. 

4 Indledende snak om 
vigtige indsatser som vi 
skal have sat gang i 
 

Vi fortsætter arbejdet med de nuværende udvalg og 
genbesøger hvad-er-vigtigt-snakken på et senere 
møde. 

5 Nyt fra GL Tilmelding til Spejdernes Lejr er lige om hjørnet – 
forhåndstilkendegivelse siger ca. 150 deltagere fra 
Waingungastammen. 
 
Stort ønske fra ledergruppen om at få en 
soundbox+mikrofon eller lignende udstyr, så det bliver 
nemmere at råbe alle op, når der er fælles 



 

gruppearrangementer. Vi besluttede at prøve at samle 
vores ønsker til elektronik, så vi kan lave en samlet 
pulje, og måske finde lidt ekstern finansiering. Der var 
også ønske om 2xprojektor samt 2xlærred. Jacob 
samler det og kommer med et oplæg med lidt priser. 
  
Vi skal have ny vicevært til sommer, da Marie fraflytter 
ved udløb af kontrakten. Dette giver anledning til at 
genbesøge opgavebeskrivelsen, og måske tænke lidt 
mere stringent ift. et arbejdsgiverforhold – vi skal have 
fundet en måde, hvor det hænger sammen for både 
gruppen og viceværten. Mathias har bolden med at få 
skubbet processen i gang. 

6 Kalender for 2022 
 

Vi har aftalt følgende møder: 
9/5 kl. 19.00 
18/8, kl.19.15 
24/10 kl. 19.00 
8/12 kl. 19.15 
23/1/23 kl. 19.00 

7 Evt. Der blev stillet forslag om at støtte det ukrainske 
spejderkorps ved at donere indtjeningen fra Spildop i 
april. Bestyrelsen bakker op og Louise går videre med 
sagen.  

 
 
 
 

 


